

## REFERAT

**Mødedato:** 15. december 2021 (1515-1600)

**Mødested:** MS Teams

**Mødeemne:** UVA-EKA-båndmøde

**Deltagere:** Mette Qvist Jensen (MQJ), Marian Holmslykke (MAR), Karoline Engsig-Karup (KEK), Søren Anker Andersen (SAA), Theresa Albøge Laursen (TAL), Aske Dahl Sløk (ADS), Trine Eske Kvitzau (TEK), Thomas Vestergaard (THV)

### **1. Godkendelse af referat ([findes i Teams](#))**

Godkendt

### **2. Godkendelse af dagsorden**

Godkendt

### **3. Drøftelsespunkter**

#### 3.1. Nyt fra studiesystemer

- i. *Nedlukning af it-systemer – der er meget læring, bl.a. uklarhed over roller og ansvar. Samme læring som ved servernedbruddet i september.*
- ii. *PLAN – styregruppe møde d. 16/12, her kommer en ændringsanmodning ang tid ift ExamTime. Semestry giver på executive-møde med Trine og Arnold udtryk for, at de tror på, at deres road map holder ang. ExamTime. I TermTime forventes en løsning på csv-upload og “clash”-issue i midten af januar*
- iii. *Digital Eksamen – projektleder og styregruppeformand arbejder på en ændring af styregruppen, så den bliver smallere og så der oprettes en referencegruppe. Sammensætningen er ikke endeligt på plads, punktet tages op igen på næste møde sammen en orientering om planen for F22*
- iv. *Kopernikus – ministeriet hopper ud, men AU starter planmæssigt forberedelsesprojekter i F22. Jens Stærk Bojesen (Studiesystemer) er projektleder på forberedelsesprojekterne.*
- v. *Ansøgerportal-, MoveOn- og LMS-projekter har indgivet ændringsanmodninger om forlængelser for at sikre, at der er taget ordentlig hånd om forskellige emner på projekternes backlog, før projekterne afsluttes og overdrages til drift.*
- vi. *Som projekter for 2022 er der indmeldt Office 365 + Erasmus without papers*
- vii. *Eksamenstilsynet – der er fortsat brug for at rekruttere eksamensvagter, selvom manglen ikke længere er alvorlig. Forskellige gode idéer til, hvor der kan adviseres efter flere, modtages gerne. En sygemelding i tilsynet giver anledning til, at der i forlængelse af vintereksamen vil blive samlet op på konstaterede forskelligheder. Enighed om, at foreslå til SNUK, at der nedsættes en arbejdsgruppe, der kigger på praksis omkring dispensationer med inddragelse af eksamenstilsyn og evt. UVA-EKA-bånd.*

#### 3.2. Bordet rundt

- i. *Udgår*

**4. Opfølgning på handlingspunkter fra sidste referat**

Intet

**5. Pipeline for båndmøder i foråret 2022**

Opfølgning på systemunderstøttelse af proces ift sikring af ny problemformulering ifb specialer.

Papirudgaver af opgavesæt ved digitale stedprøver (se pkt. 3.2 møde 19/5-2021 + pkt. 3.3 møde 23/11-2021).

**6. Evt.**